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PROTOKÓŁ Nr  XII/2011 

z XII  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Szczecinek 

w dniu 20 czerwca 2011r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych. Obecnych 20 radnych. 

Nieobecny radny: Stefan Miętki.  

 

Sesja rozpoczęła się o godz.9:00. 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 przywitał zebranych, stwierdził prawomocność obrad, 

 otworzył sesję, 

 udzielił głosu Burmistrzowi Miasta. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

 poinformował, że ze względu na zbyt małą frekwencję wyborczą w wyborach do Rady Osiedla 

Kopernika-Winniczna, nie doszło do wyłonienia tej Rady Osiedla, 

 w związku z powyższym prosi o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie Regulaminu 

Rady Osiedla Kopernika-Winniczna. 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 zgłosił wniosek o wycofanie w/w projektu uchwały z porządku obrad, 

 ze względu na brak uwag, przystąpił do głosowania nad zgłoszonym wnioskiem. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” wycofała z porządku obrad projekt 

uchwały w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Kopernika-Winniczna. 

 

Wojciech Knapik radny: 

 zgłosił wniosek o rozdzielenie pkt 3 porządku obrad na dwie odrębne uchwały: jedną w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010rok oraz drugą w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2010rok. 

 

Paweł Szycko Przewodniczący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

 poprosił radnego Wojciecha Knapika o uzasadnienie zgłoszonego wniosku. 

 

Wojciech Knapik radny: 

 wyjaśnił, że w jednym przypadku chciałby zagłosować za przyjęciem sprawozdania, a w drugim 

wstrzymać się od głosu, 

 głosowanie nad jedną uchwałą pozbawia go tej możliwości. 
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Paweł Szycko Przewodniczący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

 zgłosił wniosek o 5 minutową przerwę w obradach. 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 o godz. 9:05 zarządził 5 minutową przerwę w obradach. 

 

Obrady zostały wznowione po przerwie o godz.9:10. Obecnych 20 radnych. 

 

Paweł Szycko Przewodniczący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

 poprosił mecenasa Czesława Podkowiaka o przedstawienie opinii prawnej odnośnie wniosku radnego 

Wojciecha Knapika. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

 zacytował przepis prawa, z którego wynika, że prawo nie przewiduje możliwości odrębnego 

głosowania nad zatwierdzeniem obu w/w sprawozdań. 

 

Paweł Szycko Przewodniczący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

 poinformował, że w związku z opinią mecenasa Czesława Podkowiaka Klub Radnych będzie głosował 

za odrzuceniem wniosku radnego Wojciecha Knapika. 

 

Wojciech Knapik radny; 

 w piśmie skierowanym przez RIO do wójtów, burmistrzów i prezydentów miast jest informacja,  

że mogą być w tej kwestii podjęte dwie odrębne uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 jeśli jest taka możliwość to Rada Miasta ma alternatywę, 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad zgłoszonym wnioskiem  

o rozdzielenie pkt 3 porządku obrad na dwie odrębne uchwały: jedną w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2010rok oraz drugą w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  

z wykonania budżetu za 2010rok. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta 6 głosami „za”, przy 14 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” nie przyjęła w/w wniosku co oznacza, że wniosek został odrzucony. 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 przedstawił porządek obrad z uwzględnieniem wycofania projektu uchwały w sprawie Regulaminu 

Rady Osiedla Kopernika-Winniczna oraz uwzględnieniem odpowiedniego przesunięcia numeracji 

punktów porządku obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2010rok. 
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4. Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2010rok. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek. 

7. Wnioski i zapytania radnych. 

8. Zamknięcie  sesji. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

 odnosząc się do wypowiedzi radnego Wojciecha Knapika powołał się na stanowisko RIO w Lublinie 

stwierdzające, że w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i zatwierdzenia sprawozdania 

z wykonaniu budżetu można podjąć tylko jedna uchwałę. 

 

Ad.2. 

Protokół z sesji z dnia 16 maja 2011r. oraz protokół z sesji z dnia 21 maja kwietnia 2011r. zostały przez 

Radę Miasta w głosowaniu jawnym przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad.3. 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

 przedstawił wniosek Komisji o podjęcie proponowanej uchwały oraz poinformował o pracach Komisji  

i przeprowadzonych przez nią kontrolach, związanych z realizacją budżetu Miasta w 2010r., 

 Komisja zaopiniowała w/w wniosek pozytywnie 3 głosami „za” przy 1 głosie „przeciwnym” radnego 

Andrzeja Modrzejewskiego, 

 Komisja Rewizyjna przed przyjęciem w/w wniosku wykonała wszystkie przewidziane prawem 

czynności. 

 

Roman Matuszak Przewodniczący Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej: 

 stwierdził, że w przedłożonych sprawozdaniach jest kilka pozytywów, które trzeba wyraźnie 

zaznaczyć, 

 dużym pozytywem jest to, że udało się nie tylko zrównoważyć wydatki bieżące z dochodami 

bieżącymi, ale że udało się nawet uzyskać ok. 1 mln zł nadwyżki dochodów bieżących nad wydatkami 

bieżącymi, 

 drugim pozytywem jest duża absorpcja środków z Funduszy Unijnych z różnych programów, 

 to plus sprawozdania i wykonania budżetu, 

 minusem jest to, że w 2010r. w porównaniu do 2009r. wpływy z podatków dochodowych od osób 

fizycznych i podatków dochodowych od osób prawnych się nie zwiększyły, 

 świadczy to o stagnacji gospodarczej w Szczecinku, 

 minusem jest również wzrost w 2010r. zadłużenia Miasta w porównaniu z rokiem 2009, 



 4 

 jeśli Miasto w latach następnych nie będzie wypracowywać większej nadwyżki dochodów bieżących 

nad wydatkami bieżącymi, to dług Miasta wynoszący ok. 34 mln zł będzie spłacany przez najbliższe 

34 lata, 

 uważa jednak, że aż tak źle nie będzie, i że dochody bieżące Miasta będą wzrastały, a wydatki 

bieżące będą ograniczane, 

 przyznał, że Burmistrz nie ukrywał, że następuje tzw. rolowanie długu, czyli zaciąganie nowego 

kredytu na spłatę poprzedniego zadłużenia, 

 poinformował, że ogólnie rzecz biorąc Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej wstrzyma się od 

głosu. 

 

Paweł Szycko Przewodniczący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

 podziękował radnemu Romanowi Matuszakowi jako szefowi innego Klubu Radnych za dobre słowa 

dotyczące sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu, 

 podjął polemikę z negatywnymi uwagami radnego uważając, że stagnacja gospodarcza dotknęła  

nie tylko Szczecinek, ale cały kraj a nawet całą Europę i cały świat, 

 dlatego to nie jest żaden argument, 

 porównując Szczecinek do podobnych miast powiatowych, to tzw. „stagnacja” jest w Szczecinku dużo 

mniejsza niż gdzie indziej, 

 Klub Radnych Platformy Obywatelskiej ma inne spojrzenie na kwestię zadłużenia Miasta uważając, że 

zadłużenie to jest do zaakceptowania, i że Miasto słusznie  zadłuża się realizując przy tym wiele 

ważnych inwestycji zmieniających wygląd Szczecinka, 

 Klub Radnych będzie głosował za podjęciem uchwały. 

 

Janusz Rautszko radny: 

 sesja absolutoryjna zawsze była okazją do głębszej analizy finansów Miasta, 

 trudno odmówić racji argumentom przedstawionym przez Przewodniczących dwóch Klubów Radnych, 

 analiza nie jest rzeczą złą, 

 najważniejsze jest jednak wzięcie pod uwagę przy głosowaniu, czy działania Burmistrza w minionym 

roku były zgodne z uchwalonym wcześniej przez Radę Miasta budżetem na dany rok, i z uchwałami 

zmieniającymi ten budżet, 

 a tak było w niniejszym przypadku i dlatego nasuwa się prawidłowy wniosek, jak należy głosować. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 na s. 33 sprawozdania mowa jest o wykonaniu planu gospodarki odpadami, a przecież takiego planu 

Miasto nie posiada, 

 jeśli chodzi o zagospodarowanie odpadów, to środki finansowe na odpowiednim poziomie powinny 

być na ten cel zabezpieczone w planie gospodarki odpadami. 

 

Małgorzata Golińska radna: 

 nawiązała do mniejszego zakresu zrealizowania sprzedaży mienia, w porównaniu do założonego  

w uchwale budżetowej, 
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 w sprawozdaniu ujęte zostało odebranie inwestycji polegającej na przebudowie skrzyżowania ul. Armii 

Krajowej z ul. Słowiańską i ul. Sikorskiego, a w rzeczywistości został tam ponownie zdjęty asfalt, 

 podobnie ujęty został odbiór boiska przy SP-7, ale trenerzy sygnalizują, że po opadach deszczu 

boisko nie nadaje się do użytku. 

 

Paweł Szycko Przewodniczący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

 nawiązując do wypowiedzi radnego Janusza Rautszko wyjaśnił, że obecna dyskusja nie powinna 

dotyczyć budżetu, ale przyjęcia lub nie - sprawozdania z jego wykonania oraz tego, czy Burmistrz 

postępował zgodnie z uchwałą budżetową. 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 wyjaśnił, że co prawda obecna dyskusja dotyczy sprawozdania finansowego i sprawozdania  

z wykonania budżetu, ale ze względu na to, że wiąże się ona również z udzieleniem Burmistrzowi 

absolutorium, dotychczasowe wypowiedzi mieściły się w granicach tego punktu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

 zdziwił się, że Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej wstrzyma się od głosu ze względu na 

stagnację gospodarczą w Szczecinku i ze względu na nie zwiększone wpływy z podatków 

dochodowych oraz z uwagi na wzrost długu, 

 wzrost długu był założony w uchwale budżetowej, 

 ten dług na koniec 2010r. i tak był niższy od przyjętego w w/w uchwale, 

 nie zgadza się z tezą, że 34 lata będzie trwała spłata długu, 

 poza dochodami bieżącymi mogą być przecież także wpływy ze sprzedaży mienia, które można 

przeznaczyć na zmniejszenie deficytu, 

 przyjdzie moment, że absorpcja środków unijnych będzie mniejsza i wydatki na inwestycje będą 

mniejsze i wówczas wpływy ze sprzedaży mienia będzie można przeznaczyć na spłatę długu, 

 odnośnie wypowiedzi radnej Joanny Pawłowicz wyjaśnił, że jeśli w uchwale budżetowej nie był ujęty 

plan gospodarki odpadami to znaczy, że radni tego nie uchwalili, 

 uważa, że ta uwaga radnej nie odnosi się do tematu dyskusji, 

 odnosząc się do wypowiedzi radnej Małgorzaty Golińskiej wyjaśnił, że w budżecie wpisuje się jako 

planowane większe dochody ze sprzedaży mienia po to, by przy ubieganiu się o środki zewnętrzne 

móc wykazać większy wkład własny w daną inwestycję, 

 odnośnie ronda przy ul. Armii Krajowej i ul. Słowiańskiej wyjaśnił, że zostało ono odebrane 

warunkowo z obowiązkiem wykonania poprawek, co jest zgodne z prawem, i że teraz poprawki te są 

właśnie wykonywane, 

 poza tym, Miasto w tym przypadku nie jest ani inspektorem nadzoru, ani inwestorem ani 

zamawiającym, tylko partycypuje w części kosztów, 

 odnośnie boiska przy SP-7 to zostało ono wykonane tzw. sposobem gospodarczym za niewielkie 

pieniądze, 

 już po wykonaniu prac okazało się, że dreny nie działają prawidłowo, i dlatego są wymieniane oraz 

dodawane są dodatkowe, 

 gro tych kosztów pokrywa wykonawca robót.  
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Roman Matuszak radny: 

 uważa, że nie została udzielona odpowiedź na wystąpienie radnej Joanny Pawłowicz odnośnie 

wpisania wykonania planu gospodarki odpadami, którego faktycznie nie ma, 

 uważa też, że wypowiedź Burmistrza dotycząca dochodów i spłaty zadłużenia jest czysto teoretyczna. 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 poprosił Panią Dyrektor Wydziału Komunalnego o udzielenie odpowiedzi radnej Joannie Pawłowicz. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

 radni na początku roku otrzymali sprawozdanie z wykonania dotychczasowego planu gospodarki 

odpadami, 

 sprawozdanie to jest dostępne także w Wydziale Komunalnym Urzędu Miasta. 

 

Wojciech Knapik radny: 

 zwrócił się z pytaniem, czy Zakład Budżetowy Szkół i Przedszkoli występuje w sprawozdaniu jako 

zakład czy jako jednostka budżetowa. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

 wyjaśnił, że jako zakład budżetowy, ponieważ dopiero od stycznia 2011r. jest jednostką budżetową. 

 

Wojciech Knapik radny: 

 zapytał, dlaczego rachunek zysków i strat jest w tym zakładzie na minusie. 

 

Joanna Powałka Dyrektor MJOO (poprzednio ZBSiP): 

 sprawdzi w księgowości jednostki i udzieli odpowiedzi za chwilę. 

 

Paweł Szycko radny: 

 odnosząc się do wypowiedzi radnego Romana Matuszaka uważa, że to  szacunki radnego dotyczące 

34 lat spłacania długu są bardziej teoretyczne, niż argumentacja Burmistrza, 

 gdyby przenieść się w przyszłość o 10 lat i spojrzeć na te lata wstecz, można byłoby stwierdzić, która 

wypowiedź jest bardziej realna, 

 na dzień dzisiejszy jest to dobrze skalkulowane przez Burmistrza. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 wyjaśniła, że tylko zasygnalizowała pewien problem polegający na tym, że w sprawozdaniu jest ujęty 

plan gospodarki odpadami, a takiego planu jej zdaniem nie ma. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

 w tym roku po raz pierwszy temat sesji absolutoryjnej został w ustawie na wniosek samorządowców 

przesunięty do 30 czerwca, ponieważ do 30 czerwca sporządzane są sprawozdania spółek, 

 wnioskuje, aby od przyszłego roku radni wraz ze sprawozdaniem finansowym i sprawozdaniem  

z wykonania budżetu otrzymywali sprawozdania finansowe spółek komunalnych, 
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 ocena pracy Burmistrza tylko na podstawie sprawozdania Miasta jest pewnym ograniczeniem. 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 termin 30 czerwca oznacza możliwość zwołania sesji absolutoryjnej do tego terminu, 

 Rada Miasta Szczecinek zebrała się w tym celu wcześniej, 

 zacytował przepis ustawy o tym mówiący, 

 wszelkie inne dywagacje są nie na temat. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

 wyjaśnił, że sprawozdania spółek nie mogą i nie powinny być elementem oceny wykonania budżetu 

Miasta przez Burmistrza, ponieważ spółki mają swoje odrębne budżety, 

 gdyby ustawodawca chciał przyznać radom taką kompetencję, to wyraźnie by to określił, a tak  

nie uczynił, 

 organ stanowiący jakim jest Rada Miasta ma kompetencję tylko do tworzenia spółek komunalnych  

i wnoszenia do nich udziału, Rada Miasta nie ma wpływu na funkcjonowanie spółek, 

 żaden przepis prawa nie nakłada na spółki obowiązek przedkładania Radzie Miasta sprawozdań 

finansowych. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

 prawnicy potrafią „zrobić wodę z mózgu”, 

 chodzi o to, by mieć wiedzę o finansach spółek, a nie by w to ingerować. 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 jeśli pytanie jest dokładnie sformułowane, to prawnicy „nie robią wody z mózgu”. 

 

Paweł Szycko radny: 

 uważa, że sesja absolutoryjna jest czystą formalnością przewidzianą przez ustawodawcę, 

 teoretycznie, gdyby radnych Wspólnoty Samorządowej było np. 12, i gdyby zagłosowali oni przeciw 

absolutorium, to taka uchwała zostałby przez RIO unieważniona, 

 poza tym nie ma przecież żadnego problemu, by radny zapoznał się ze stanem finansów danej spółki. 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 zasygnalizował, że w projekcie uchwały jest pomyłka w podstawie prawnej, 

 zamiast art.271 ust.4 powinien być podany art.270 ust.4, 

 ze względu na brak uwag przystąpił do przegłosowania zaproponowanej poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła zaproponowaną poprawkę. 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 o godz. 10:10 ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 
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Janusz Rausztko Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska: 

 poprosił członków Komisji o zebranie się w celu zaopiniowania wniosku Rady Parafialnej o przyznanie 

Honorowej Odznaki „Zasłużony dla Miasta Szczecinka”. 

 

Obrady zostały wznowione po przerwie o godz.10:20. Obecnych 20 radnych. 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 powrócił do dyskusji nad projektem uchwały ujętym w pkt 3 porządku obrad. 

 

Krystyna Kumorowska Główna Księgowa  MJOO (poprzednio ZBSiP) w Szczecinku: 

 odpowiadając na pytanie radnego Wojciecha Knapika wyjaśniła, że rachunek zysków i strat wyszedł  

w ZBSiP na minusie w związku z działaniami dotyczącymi przekształcenia tego zakładu na dzień  

1 stycznia 2011r. w jednostkę budżetową, oraz wiąże się z wypłatą tzw. trzynastych pensji. 

 

Wojciech Knapik radny: 

 zaapelował, by w przyszłym roku bardziej pochylić się nad sprawozdaniem finansowym Miasta, 

 zwrócił się z pytaniem do Prezesa, czy w sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta wśród 

wskaźników dotyczących dochodów ze sprzedaży mienia ujęte zostały wskaźniki dotyczące 

sprzedaży mieszkań komunalnych? 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 stwierdził, że pytanie jest zbyt ogólne. 

 

Tomasz Wełk Prezes ZGM TBS Sp. z o.o. w Szczecinku: 

 w sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta ujęto sprzedaż mieszkań stanowiących własność 

Miasta, 

 mieszkania stanowiące własność ZGM sprzedane przez spółkę ujmowane są w sprawozdaniu spółki. 

 

Grzegorz Kolomycki Skarbnik Miasta: 

 plan zakładał określoną sprzedaż mieszkań komunalnych, jednak część najemców wycofała się  

z zamiaru wykupienia zajmowanego mieszkania. 

 

Wojciech Knapik radny: 

 jakim instytucjom przekazano środki na promocję? 

 czy wydatki na promocję samorządu dotyczą tylko niektórych jednostek samorządowych czy całego 

samorządu? 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 poprosił radnego o podanie numeru strony sprawozdania. 
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Elżbieta Mucha Dyrektor Wydziału Finansowego: 

 wyjaśniła, że na s.19 pkt Ad.5  zostały wymienione wszystkie wydatki na promocję. 

 

Wojciech Knapik radny: 

 czy wszystkie media zostały w sprawozdaniu wskazane, czy tylko, które otrzymały środki? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

 powołując się na treść sprawozdania wyjaśnił, że ujęto te media, na które przeznaczono największe 

nakłady, 

 wyjaśnił, że tytuły nakładów wynikają z zapisów ustawy. 

 

Roman Matuszak radny: 

 poinformował, że radna Joanna Pawłowicz otrzymała pisemną szczegółową informację dotyczącą 

wydatków na poszczególne media. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 odczytała w/w pisemną informację. 

Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

 zapytał, czy programy samorządowe są programami samorządu czy Urzędu Miasta? 

 proponuje zastanowić się nad rozdzieleniem udziału radnych w mediach według uzyskanych proporcji 

wyborczych. 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 zaapelował o powrócenie do tematu dyskusji. 

 

Wojciech Knapik radny: 

 zapytał, czy ujęte na s.39 zagospodarowanie brzegów jeziora Trzesiecko zostało zrobione? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

 wyjaśnił, że chodzi o wydatki na Mysią Wyspę. 

 

Roman Matuszak radny: 

 wskazał, że wydatki na Mysią Wyspę zostały ujęte w innej części tego punktu sprawozdania.  

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

 w rezerwie celowej były środki na różne inwestycje dotyczące terenów przyłączonych, dlatego są one 

ujęte w różnych pozycjach. 
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Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki w podstawie prawnej. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 6 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach 

„przeciw” podjęła: 

uchwałę Nr XI/86/2011 

 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu za 2010rok. 

 

Ad.4. 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

 Komisja przygotowała projekt uchwały przy 3 głosach „za” i 1 głosie „przeciwnym” radnego Andrzeja 

Modrzejewskiego. 

 

Roman Matuszak radny: 

 w dniu 28 marca 2011r. Przewodniczący RIO w Szczecinie przekazał Burmistrzowi Miasta Szczecinek 

informację o wynikach kontroli przeprowadzonej przez RIO, 

 z informacji tej wynika, że jest dość dużego kalibru nieprawidłowość dotycząca wykonania inwestycji 

na osiedlu Marcelin, polegająca na niewyegzekwowaniu od wykonawcy, kary umownej za 

nieterminowe oddanie inwestycji, wynoszącej ok. 365 tys.zł, 

 to spora kwota, z której Miasto zrezygnowało, 

 RIO zaleciła rozważenie możliwości wyegzekwowania przez Miasto tej kary umownej, 

 jak Miasto to zalecenie wykonało oraz jak wykonało zalecenie dotyczące drugiej kary umownej 

wynoszącej ok.28 tys.zł? 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 zwrócił uwagę, że RIO w swojej uchwale z  dnia 6 czerwca 2011r. pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Szczecinek za 2010r. 

 

Paweł Szycko radny: 

 zwrócił uwagę, że omawiany punkt obrad dotyczy absolutorium,  

 gdyby z wypowiedzi radnego Romana Matuszaka wyciąć to, co jest nie na temat, to pozostałaby 

cisza, 

 kontrola RIO, o której mówi radny Roman Matuszak dotyczy lat 2006-2009, a nie roku 2010, 

 zaapelował do Przewodniczącego Rady Miasta o nie zezwalanie na dalszą dyskusję w tej kwestii, 

ponieważ nie dotyczy ona porządku obrad. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

 mimo, że wypowiedź radnego Romana Matuszaka nie jest związana z porządkiem obrad, postanowił 

udzielić wyjaśnień, 

 wykonawcą robót była firma Nowak i Nowak, która napotkała na niezwykłe trudności ze strony 

GDDKiA, 

 przedłużenie terminu robót nie wynikało więc z winy wykonawcy, ale z strony GDDKiA, 

 uwagi tej firmy zostały przez Miasto uwzględnione a w zamian firma wykonała dodatkowy projekt 

włączenia ul. Baczyńskiego do drogi krajowej, 

 koszt takiego projektu to ok.500 tys.zł, czyli więcej, niż wysokość kary umownej, 

 odnośnie kary umownej wynoszącej 28 tys.zł to jest ona w trakcie realizacji. 

 

Roman Matuszak radny: 

 zacytował wypowiedź RIO, że działania Burmistrza były nieskuteczne. 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 zwrócił uwagę, że to nie dotyczy 2010r.   

 

Paweł Szycko radny: 

 nie zna kontroli, które nie wskazywałyby jakichś zaleceń, 

 istotny jest kaliber danego uchybienia, 

 w omawianym przypadku było ono nie istotne. 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 6 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach 

„przeciw” podjęła: 

uchwałę Nr XI/87/2011 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek absolutorium z tytułu wykonania budżetu  

za 2010rok. 

 

Ad.5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.6. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.7. Wnioski i zapytania radnych: 

Joanna Pawłowicz radna: 

 dotyczy odpowiedzi na pytanie zadane przez nią na poprzedniej sesji, dotyczącej wydatków Miasta na 

media, 
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 nie rozumie restrykcji wobec Tygodnika „TEMAT” i brak środków w 2011r. na publikację w tym 

wydawnictwie, 

 ponad 300 tys.zł na program samorządowy to duża kwota, 

 część tych środków można byłoby przeznaczyć na inne cele, np. na przebadanie hałdy odpadów,  

 zapytała, czy inne ugrupowania polityczne nie powinny wziąć udziału w programie samorządowym? 

 na TV GAWEX Miasto wydaje aż 5 razy więcej, niż na TV ZACHÓD,  

 w bieżącym roku można te wydatki jeszcze zweryfikować. 

 

Marek Bogdanowicz radny: 

 czy Miasto posiada plan komunikacji rowerowej? 

 czy jest strategia rozwoju komunikacji rowerowej? 

 

Wojciech Knapik radny: 

 zgłosił postulat, aby do programu samorządowego dopuścić także inne ugrupowania polityczne, 

 Miasto oddało do użytku ścieżkę rowerową przy ul. Szczecińskiej z nowymi lampami, 

 kilka lamp już zostało zniszczonych, jakie działania w tej kwestii Miasto podejmuje? 

 czy w bieżącym roku turyści będą mogli skorzystać z tzw. karty turystycznej? 

Pisemne wystąpienie radnego stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

 zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miasta z uwagą, że jeśli jest zadane grzecznie pytanie przez 

radnych opozycji, to odpowiedź typu „nie róbcie ludziom wody z mózgu” jest niegrzeczna, dlatego 

prosi o udzielanie grzeczniejszych odpowiedzi. 

 

Paweł Szycko radny: 

 zwrócił się do radnego Andrzeja Modrzejewskiego z sugestią zapoznania się z relacją z posiedzenia 

Izby Gmin w Wielkiej Brytanii, dzięki czemu radny może poczuć się lepiej. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

 tam poziom w pytaniach i odpowiedziach jest jednakowy, 

 na sesji radni opozycji zadają pytania z pewnością niewygodne, ale grzeczne. 

 

Paweł Szycko radny: 

 wypowiedzi w Izbie Gmin są merytoryczne. 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 żartując stwierdził, że dyskusję nad wyższością Rady Miasta nad Izbą Gmin uznał za zakończoną. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

 wyjaśnił, że w programie samorządowym udział bierze nie tylko Burmistrz, ale również przedstawiciele 

jednostek samorządowych, 
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 program samorządowy przeznaczony jest dla organu wykonawczego a nie dla Rady Miasta, i tak jest 

określony w budżecie Miasta, 

 radni mają dostęp do tych telewizji, które chcą z radnymi przeprowadzić wywiad, 

 chodzi o to, by przekazać mieszkańcom informację jak rozliczany jest budżet Miasta, jakie inwestycje 

są prowadzone, 

 program samorządowy to cel informacyjny i Burmistrz nie zamierza tego zmieniać, 

 nie wyda publicznych pieniędzy na to, by radni wypowiadali swoje poglądy polityczne, 

 odnośnie nierównomierności wydatków na media, to subiektywne odczucie radnej, 

 gdy radna zostanie Burmistrzem to będzie mogła inaczej określić te proporcje, 

 to kompetencja Burmistrza a nie radnych, 

 większe środki na TV GAWEX wynikają z większej ilości gniazdek  i większej ilości odbiorców tej 

telewizji, a poza tym wielkość kwoty to kwestia ocenna, 

 uważa, że środki są rozdysponowane dobrze, 

 odpowiadając na pytanie radnego Marka Bogdanowicza wyjaśnił, że Miasto planu komunikacji 

rowerowej nie posiada, 

 środki na ścieżki rowerowe są trudno dostępne, dlatego trudno coś konkretnie planować, 

 jednak w Szczecinku prawie przy każdej ulicy są ścieżki rowerowe, 

 odnośnie pytań zadanych przez radnego Wojciecha Knapika wyjaśnił, że niszczenie lamp ulicznych to 

zagadnienie, którym powinna zająć się Policja, Miasto o tych faktach Policję zawiadomiło, jednak 

Policja jest mało skuteczna, 

 jeśli nie uda się tego problemu wyeliminować, to trzeba będzie rozważyć wymianę lamp na bardziej 

trwałe, 

 miejska karta turystyczna to produkt SzLOT i do tej organizacji należy skierować  pytanie, 

 odnośnie programu samorządowego w TV odpowiedź została już udzielona. 

 

Roman Matuszak radny: 

 stwierdził, że odnośnie udziału radnych w programie samorządowym w mediach, to właśnie takiej 

odpowiedzi spodziewał się ze strony Burmistrza, 

 poinformował, że przed 2005r. był dokument zatytułowany „Program rozwoju ścieżek rowerowych dla 

Szczecinka” i można spróbować go odszukać. 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 zwrócił uwagę, że radny Andrzej Modrzejewski apelował o kulturę dyskusji, ale wystąpienie radnego 

temu zaprzecza. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

 jako radny z najdłuższym stażem samorządowym przypomniał, że również w poprzednich latach 

żadna opcja polityczna nie brała udziału w tego typu programach samorządowych, poza aktualnie 

urzędującym Burmistrzem. 
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Paweł Szycko radny: 

 to Burmistrz rządzi w mieście i dlatego przekazuje mieszkańcom informację o sposobie rządzenia. 

 

Mirosław Wacławski Przewodniczący Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag i pytań stwierdził wyczerpanie porządku obrad, 

 przypomniał, że następna sesja została zwołana na 27 czerwca 2011r. na godz.9:00, 

 poinformował o upominkach w postaci albumów, pozostawionych radnym Rady Miasta Szczecinek 

przez gości z Neustrelitz, albumy zostały rozłożone na stołach, 

 poinformował, że będzie zgłoszona poprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu, 

zgłoszonej na sesję w dniu 27 czerwca 2011r. 

 zwrócił się do radnych z apelem o terminowe usprawiedliwianie nieobecności na sesjach lub 

posiedzeniach komisji uprzedzając, że jeśli takie usprawiedliwienie nie wpłynie do Biura Rady Miasta 

w terminie 7 dni od daty nieobecności, nieobecność taka pozostanie nieusprawiedliwiona, 

 zamknął sesję. 

 

Obrady zakończono o godz.11:00. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodniczący Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Mirosław Wacławski: 


